
Jose Angel: Benfica byłaby ważną szansą

News - ASRoma.pl

Krążą nadal plotki o zainteresowaniu Benfici osobą Jose Angela. Piłkarz nie

przekonał do siebie w poprzednim sezonie, nie przekonuje też podczas

przygotowań do nowego sezonu przegrywając rywalizację z Rodrigo

Taddeim. 

 

Portugalski dziennik "Record" opublikował wypowiedź Hiszpana na temat

zainteresowania Benfici:

- Dowiedziałem się o zainteresowaniu Benfici z prasy. Nikt nie informował mnie o

takiej możliwości, ani nie kontaktował się ze mną nikt z portugalskiego zespołu.

Benfica to wielki klub i byłaby to dla mnie ważna szansa.

 

23-latek wystąpił w zeszłym sezonie w 31 oficjalnych meczach Romy, w tym w 27

ligowych. Jego głównym mankamentem jako bocznego obrońcy był brak

przebojowości, co przekładało się na małą przydatność w akcjach ofensywnych.
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